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Izviješće sa Godišnje Skupštine HLZ – Hrvatskog neurološkog društva. 

 

 

 

 

Skupština je održana on-line, uz elektronsko glasanje. Glasanje je bilo omogućeno u razdoblju od 

29.12. od 08.00 h – 31.12. do 18.00 h. Glasanju je pristupilo 112 članova od 187 registriranih 

članova Društva.  

U dolje navedenoj tablici nalaze se rezultati glasanja: 

  
 
 

1. Prihvaćate li izvješće Predsjenika HLZ-HND za godinu 2020? Prihvaćam 112 

2. Prihvaćate li izvješće Rizničara HLZ - HND za godinu 2020? Ne prihvaćam 1 

2. Prihvaćate li izvješće Rizničara HLZ - HND za godinu 2020? Prihvaćam 111 

3. Prihvaćate li izvješće Sekcije intenzivne neurologije HLZ - HND za 
godinu 2020? 

Prihvaćam 111 

3. Prihvaćate li izvješće Sekcije intenzivne neurologije HLZ - HND za 
godinu 2020? 

Suzdržan 1 

4. Prihvaćate li izvješće Sekcije mladih neurologa HLZ - HND za 
godinu 2020? 

Prihvaćam 111 

4. Prihvaćate li izvješće Sekcije mladih neurologa HLZ - HND za 
godinu 2020? 

Suzdržan 1 

5. Prihvaćate li izvješće Sekcije za glavobolje HLZ - HND za godinu 
2020? 

Prihvaćam 112 

5. Prihvaćate li izvješće Tajnika HLZ - HND za godinu 2020? Prihvaćam 112 
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Pod točkom Razno postavljena su slijedeća pitanja i prijedlozi: 

  

1. Nemam komentara 

2. Zahvaljujem Predsjednici HND, tajniku HND i rizničaru HND i predsjednicima Sekcija na 

iscrpnim izvješćima  o radu. 

3. Vrieme pandemije je vrijeme koje je ukazalo na nove prioritete ali i mogućnosti i opcije na koje 

smo rijetko i pomišljali. Vrlo često posljednjih godina nismo bili  u mogućnosti prisustvovovati 

odlično pripremljenim predavanjim uvaženih kolega u koje je bilo uloženo puno stručnog 

medicinsko znanja. Online predavanja su stoga postala jedan od načina na koje možemo 

znanje prenijeti svim kolegama bez obzira rade li kao neurolozi u Pui, Dubrovniku ili nekoj 

manjoj županijskoj bolnici.  

4. Uvidom u dosadašnju kliničku praksu poželjno bi bilo održati stručna predavanja o 

vrtoglavicama i sinkopama internistima i otorinolaringolozima radi spoznaje koliko je to 

neurološki problem a koliko je nekih drugih struka. 

5. Želim da Društvo i dalje nastavi s ovako uspješnim radom na zadovoljstvo svih članova. 

Posebno čestitam profesorici Poljaković na ovogodišnjim Dilemama i želim nam još puno 

uspješnih skupova i lijepih druženja. Svima želim sretne blagdane i zdravu, mirnu, uspješnu i 

staronormalnu novu 2021. godinu! 

Od srca, Srđana Telarović 

6. Želim nam svima bolju i zdraviju 2021.godinu s nadom da ćemo edukacije i sastanke HND moći 

održavati uživo. 

7. Bez posebnih komentara. 

Sretna nova 2021. svima! 

8 Čestitke na značajnom povećanju prihoda HND te sjajnom saldu na dan 21.12.2020. uz 

sugestiju da bi izviješće bilo potpunije specifikacijom donacija i sponzorstva s prihodovne 

strane, čijom zaslugom su financirani za Društvno važni troškovi  u stavkama na rashodovnoj 

strani 

9. Zanima me za koga drustvo placa clanstvo u EAN-u? Unaprijed zahvaljujem na odgovoru. 
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10. Sve pohvale za rad sekcije i odlično organiziran simpozij o Neurološkim infekcijama nakon 

skupštine. Pokazatelj da se i u ovo vrijeme mogu organizirati virtualne koferencije koje su 

svima od izuzetnog značaja za svakodnevnu praksu. 

Hvala na prijedlogu da se financijsko izviješće upotpuni specifikacijom donacija i sponzorstava 

s prihodovne strane, no moram naglasiti da su svi sponzori uvijek navedeni u sklopu 

događaja/simpozija/kongresa kojeg sponzoriraju, ali bez objave donirane/sponzorirane svote, 

budući da bismo za isto trebali njihovu jasnu privolu, u sklopu Ugovora. Također, bilo je i 

sponzora koji nisu željeli biti javno objavljeni. Stoga da bismo mogli ovaj prijedlog i provesti, 

morali bismo u Ugovoru imati i  dozvolu za objavu podataka što do sada nije bio običaj. No, 

naravno, možemo i taj prijedlog usvojiti a potom i provoditi za one sponzore/donatore koji na 

to pristanu. 

Što se tiče pitanja vezanog za plaćanje članstva u EANu, Društvo ne plaća članstvo ni za koga 

posebno, ali mora platiti članarinu kao Društvo kako bismo imali pravo na delegate u EANu iz 

odabranih područja. Znači članarina za EAN je za članstvo Društva kao takvog a ne za nekog 

člana posebno. (kao što Društvo plaća uostalom i članarinu za HLZ kao Društvo, ali ne i 

članarinu za individualne članove HLZa),  

 

Zahvaljujemo na svim komentarima, pitanjima i prijedlozima kao i na pohvalama za rad Društva, 

što nam je svakako bitna motivacija za nastavak rada. 

 

 

Zagreb, 04. Siječnja 2021. 

 

 

Prof dr sc Zdravka Poljaković      doc dr sc Ivica Bilić 

Predsjednik Društva       Tajnik Društva 

 

 


